
          Projekt 

 

UCHWAŁA   Nr    /XL/14 

 

Rady   Miasta   Milanówka  

 

 z dnia      września 2014 r. 
 

 

 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Milanówka 

 

 

 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2013 r. poz.594, 645 i poz.1318 i z 2014 r. poz.379 i 1072) w związku z art. 229 pkt 3 Kodeksu 

postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., poz. 267 oraz z 2014 r. poz. 183), po rozpatrzeniu skargi 

na Burmistrza Miasta Milanówka z dnia  30.05.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta 10.06.2014 r.) 

zarejestrowana pod numerem 4128/2014 - Rada Miasta Milanówka uchwala, co następuje: 

 

 

 

§ 1 

Skargę z dnia 30.05.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 10.06.2014 zarejestrowana pod numerem 

4128/2014) - uznaje się za zasadną. 

 

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta Milanówka, zobowiązując do 

przygotowania odpowiedzi i do przesłania skarżącemu odpisu niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

         Przewodnicząca 

             Rady Miasta Milanówka 

 

                 mgr Maria Sobczak 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



               U Z A S A D N I E N I E                                    Projekt 
 

W dniu 10.06.2014 wpłynęła skarga o nr 4128/2014 na Burmistrza Miasta Milanówka dotycząca działań 

Burmistrza na szkodę mienia i mieszkańców.  

Skarżący zarzuca, iż Burmistrz Miasta Milanówka od 25.05.1994 do 30.03.2012 nie renegocjował umowy  „na 

eksploatację i konserwację sieci i urządzeń wodociągowo-kanalizacyjnych oraz zlecenia na zawieranie umów na 

dostawę i odbiór ścieków na terenie Gminy Milanówek”.  

Komisja rewizyjna zapoznała się z treścią ww. umowy z dnia 25.05.1994 zawartą pomiędzy Gminą 

Milanówek reprezentowaną przez Krzysztofa Markowskiego - Burmistrza a Zakładem Wodociągów 

i Kanalizacji  Gminy Grodzisk Mazowiecki reprezentowanym przez Roberta Lewandowskiego –Dyrektora. 

Komisja Rewizyjna ponownie przeanalizowała treści umów: z dnia 5 marca 1997r. pomiędzy Miastem 

Milanówkiem,  a Miastem i Gminą Brwinów, umowę z dnia 17.07.1996 podpisaną przez Zarząd Miasta 

Milanówka z Zarządem Miasta Podkowa Leśna oraz  aneks do tej umowy z dnia  17.07.1996, porozumienie z 

 Gminom Brwinów podpisane z Zarządem Miasta Milanówka w dniu 17.05.1993, do których odnosił się 

skarżący. 

Komisja Rewizyjna zapoznała także się z pismem z dnia 30.01.2013 r., które zawiera informację na temat  

wpłat obu gmin od 2004 roku z art. 74 ust. 2. Poniżej załączamy wykaz wpłat Gminy Brwinów i Gminy 

Podkowa Leśna od 2004 -2012. 

Rok Wpłaty - Gminy Brwinów (kwoty brutto) - Wpłaty Gminy Podkowa Leśna (kwoty brutto): 

2004 -    7 398,00 - 27 807,00 

2005 -    7 656,00 - 21 752,00 

2006 -  10 370,00 - 26 510,00 

2007 -  13 134,00 - 29 266,00 

2008 -  10 788,00 - 27 600,00 

2009 -  11 240,00 - 28 650,00 

2010 -    8 724,00 - 27 204,00 

2011 -  12 576,16 - 32 727,92 

 

  Biorąc pod uwagę powyższe umowy oraz  dowody w postaci wpłat z Gminy Podkowa Leśne i Gminy 

Brwinów, Komisja Rewizyjna uważa, że burmistrz miasta przez okres 2004-2011 doprowadził do znaczących 

strat w budżecie Miasta Milanówka. Umowy zawarte w 17 lipca 1996r. powinny być weryfikowane 

i dostosowane do aktualnych wymogów. Komisja jest świadoma, że kwoty były rewaloryzowane zgodnie 

z zawartymi aneksami (Podkowa Leśna) i (porozumieniem gm. Brwinów) , jednakże nie ma dowodu na działania 

burmistrza polegające na aktualizacji umów i dostosowanie cen do rzeczywistości. Do dnia 30.03.2012 r., 

burmistrz nie zweryfikował i dostosował do aktualnych wymogów ww. umów. Ilość  ścieków odprowadzana do 

oczyszczalni w Grodzisku Maz. nie jest na bieżąco monitorowana, gdyż do dnia dzisiejszego nie został zrobiony 

pomiar ścieków odprowadzanych z naszego terenu. Założono hipotetycznie, że ilość wód opadowych  

i roztopowych zakładana na ilość 126 000 m3. 

 

 

Komisja zarzuca burmistrzowi brak zaniechanie prowadzące do niegospodarności  i znaczących strat – 

braku należnych dochodów w budżecie naszego miasta przez ostatnie 14 lat i uznaje skargę za zasadną. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygot. Katarzyna Słowik 

tel:293%2F2014

